
 

 

Motion till kommunfullmäktige i Trollhättan  

Satsa på folkhälsan och bygg utomhus gym på lämpliga platser 

Larmrapporterna avlöser varandra i pressen. Svenskarna blir allt fetare, t.o.m våra 
barn är överviktiga. I den senaste välfärdsredovisningen kunde man läsa om att 
antalet överviktiga barn och kvinnor ökar i Trollhättan. 

Därför vill vi att Trollhättans Stad investerar i att bygga eller utrusta ett antal 
utomhusgym på lämpliga platser som skolgårdar, Spikön, eller parker med enkla 
motioneringsverktyg.   

Vår vision för Trollhättan är att det ska vara lätt för människor att hitta inspiration 
och möjligheter  till både rolig och enkel vardagsträning. Vi vill satsa på folkhälsan 
helt enkelt och alla ska ha råd med att motionera. 

Vi tycker också att spontanidrotten har en given plats i Trollhätta inte minst i form 
av utomhusgym.   

Därför föreslår jag att kommunfullmäktige uppdrar till Kultur - och 
Fritidsnämnden 

-Att: Undersöka möjligheten för bygga fler utomhusgym på lämpliga platser i 
Trollhättan. 

 

Fahimeh	  Nordborg	  

Gruppledare för V i Trollhättan 

 


